
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  25. februára 2020  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

        Janka Horylová 

        Anna Magalová    

        Monika Masárová 

          

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

          Martina Micháliková 

                                      
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Odpadové hospodárstvo 

4. Pohrebníctvo 

5. Hody 2020 

6. Obytná zóna č. VI 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ 

uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Annu Magalovú a Moniku Masárovú. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  12/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  
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Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 22.01.2020 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. K uzneseniu č. 3/2020, ktorým sa neschválilo zapojenie sa do 

prezentácie obce Rakovice spoločnosťou GoSlovakia s.r.o. Trnava, doplnil že nebolo 

schválené prezentovanie obce na finančnú odplatu. S prezentáciou obce bez nároku na 

odmenu poslanci súhlasili, to pripravíme.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  13/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené alebo sa priebežne plnia. 

 

Bod 3.  Odpadové hospodárstvo 

 

Starosta obce p. Dušan Daloš otvoril ďalší bod rokovania. Už viac krát sme podávali žiadosť 

na vybudovanie zberného dvora, no zatiaľ sme neboli úspešní. Posledná podaná žiadosť čaká 

na vyhodnotenie. Nemáme zatiaľ žiadne informácie. Finančné prostriedky, ktoré dostávame 

za uloženie odpadov na skládke je možné použiť len na financovanie odpadového 

hospodárstva. Viac krát sme hovorili, čo by sme chceli mať na zbernom dvore, chceli by sme 

tam vyvíjať aktivity z pohľadu skvalitnenia služieb vrámci odpadového hospodárstva. 

Separovaný zber je financovaný organizáciami zodpovednosti výrobcov, vývoz z obce 

zabezpečuje spoločnosť Marius Pedersen. Na prvý polrok 2020 sme obdržali vývozný 

kalendár na vývoz papiera z obce, bude vývoz len 2 krát za prvý polrok. Starosta rokoval so 

zberovou spoločnosťou a aj so spoločnosťou organizácie zodpovednosti výrobcov. Vývozné 

kalendáre sú vonku, nebudú zatiaľ nič meniť. Občania majú pripomienky k tomu, že im 

nepostačuje tento vývoz. Kam s papierom? Na zberný dvor by sme mohli dať uzatvorený 

kontajner na papier, na elektrodpady, otvorený kontajner na stavebnú suť. Na zber kovového 

odpadu máme zmluvu s kovošrotom vo Vrbovom, na základe ktorého tam môžeme šrot 

vyvážať. Pripravujem verejnú súťaž – prieskum trhu na nákup kontajnerov. Dal som si 

vypracovať ponuku z Unikovu Nitra, odkiaľ berie aj Marius Pedersen. Dôležité je aby boli 

kvalitné. Chcel som nahradiť školský zber papiera, aby mohli rodičia celoročne priniesť 

papier na zberný dvor, lebo nemajú kapacity, aby ho celý rok uskladňovali doma a len 1 krát 

za rok ho prinesú do školy vrámci školského zberu papiera. Na zbernom dvore máme váhu, 

papier sa môže písať na jednotlivých žiakov, ktorí papier prinesú. Zberné spoločnosti však za 

tento papier nebudú dávať financie, tak ako doteraz škola financie za papier použila na svoju 

činnosť. Kontajner nám dajú, ale len vyseparované množstvo papiera nám bude  pridelené, 

bez finančných prostriedkov. Poslankyňa Horylová hovorí, že by ponechala školský zber, 

v určitom veku sú deti súťaživé, treba v nich povzbudiť súťaživosť, podporuje to v nich 

výchovu k separácií. Zber papiera sa aj vyhodnocoval, najlepšia trieda, jednotlivci. Kontajner 

by bol na zbernom dvore, vyhodnocovanie by sa ponechalo. Vecné odmeny pre najlepších by 

sme mohli vyriešiť aj my z obecného rozpočtu, podotýka poslanec Ing. Hevier. Mohlo by to 

tak byť, že papier náš občan prinesie na zberný dvor a dá ho pripísať na nejakého žiaka školy. 

Poslankyňa Horylová hovorí, že deti by si to mali prísť samé zobrať do domácnosti, aby boli 
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priamo zainteresovaní na zbere. Poslankyňa Magalová hovorí, že občania by mali byť aj 

s týmto oboznámení, lebo napríklad aj to, že my za odovzdaný televízor dostaneme nejaké 

financie, občania nevedia. Nedostávame za separovaný odpad nejaké veľké financie, 

napríklad za nebezpečný odpad sme v roku 2019 dostali 75 eur. Lebo občania hovoria, že 

načo budeme separovať, aj tak to ide všetko na jednu kopu. Všetok separovaný odpad ide na 

triediacu linku do Šulekova, to čo sa nedá recyklovať, znečistené odpady, idú potom na 

skládku odpadov, ale jedným autom hromadne z triediacej linky, z viacerých zberov z obcí. 

Jeden človek vypustí fámu, že aj tak všetko ide na skládku, a všetci sa toho chytia. Ale nie je 

to tak, každý separovaný odpad sa musí ešte vytriediť, lebo spoločnosti, ktoré recyklujú tie 

ktoré odpady, tiež chcú len čisté odpady. Už dávnejšie sme uvažovali s nákupom kontajnerov 

a aj malých kontajnerov, ktoré by si občania mohli prenajať a malý kontajner by sa mohol 

pohodlne vysypať do veľkého kontajnera. Zistíme ešte cenové ponuky. Hovoril som Vám, že 

prebiehajú určité rokovania. Chceli sme vážiť odpad, lebo auto s odpadom z našej obce ide 

hneď s odpadom do inej obce a až plné auto sa ide vysypať. Dohodol som na družstve vo 

Veselom váženie auta pred príchodom do Rakovíc a po odchode z Rakovíc. Družstvo má 

ciachovanú váhu, vývozná spoločnosť nám po rokovaniach schválila uvedené váženie. Ďalšie 

rokovania prebiehajú v tom duchu, že platíme za vývoz nádob, ktoré máme v obci 

v jednotlivých domácnostiach. Máme evidenčný systém, kde sa ukladajú údaje o počte nádob 

vyvážaných pri tom ktorom vývoze odpadu. Rokujeme o fakturácií fyzicky vyvezených 

nádob z obce. Z dotazníkov o komunálnom odpade sa dozvedáme, že vo Veľkých 

Kostoľanoch majú poplatok za vývoz odpadu 1,- euro a prečo my nemáme takýto poplatok. 

Na facebooku ide, veď zaneste odpad do Kostolian, tam to máte zadarmo. Budeme sa môcť 

viac zamerať na odpady, budeme mať váhy, máme evidenciu vývozu nádob, môžeme 

vypočítať množstvo odpadu na 1 občana, budeme môcť sa venovať tomu ako 

najspravodlivejšie, najtransparentnejšie nastaviť poplatok alebo úľavy na poplatku. Dali sme 

vytlačiť nové nálepky na nádoby na komunálny odpad, každá domácnosť bude mať novú 

nálepku, vyvážať nám budú nádoby len s novými nálepkami. Nádoby a kontajnery na vývoz 

komunálneho odpadu sú už len naše, odkúpili sme ich. Máme aj pripomienky na otvorenie 

zberného miesta. Dávam robiť tabuľu pred zberné miesto, kde bude uvedené čo všetko sa na 

zberné miesto vyváža a kedy je zberné miesto otvorené. Dáme urobiť aj letáky, čo pôjde do 

každej domácnosti. Ing. Hevier hovorí, že on nemá problém ísť v sobotu ráno na zberný dvor 

a odviesť odpad, ale máme pripomienky od občanov, že si chcú v sobotu pospať. Môžeme 

nechať otvorený dvor aj v jednom dni v týždni v popoludňajších hodinách. Ing. Hevier 

navrhuje utorok, poslankyňa Masárová čas od 16:00 do 18:00 hodiny. Starosta dáva hlasovať 

o návrhu na vykonanie prieskumu trhu na nákup kontajnerov. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  14/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e   

vykonať prieskum trhu na nákup kontajnerov. 

 

Ďalej starosta dal hlasovať o rozšírení otvorenia zberného miesta o utorok. V odôvodnených 

prípadoch je možné po dohode s pracovníkmi obce doviesť odpad na zberné miesto aj v inom 

termíne.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  15/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e   

rozšírenie otvorenia zberného miesta v Obci Rakovice. Zberné miesto bude otvorené: v 

utorok od 16:00 hodiny do 18:00 hodiny, v sobotu od 8:00 hodiny do 10:00 hodiny. 

 

Bod 4.  Pohrebníctvo 

 

S účinnosťou od 1.1.2020 došlo zákonom č. 398/2019 Z. z. k novele zákona č. 131/2010 Z. z. 

o pohrebníctve. Jednou z najdôležitejších zmien je možnosť obce ustanoviť si vlastnú šírku 

ochranného pásma pohrebiska. Do účinnosti novely zákona platilo, že šírka ochranného 

pásma pohrebiska bola zákonom stanovená na 50 m od hranice pozemku pohrebiska, pričom 

v ochrannom pásme nebolo možné povoľovať a ani umiestňovať budovy okrem budov, ktoré 

poskytujú služby súvisiace s pohrebníctvom. Od 1.1.2020 má obec právo (nie povinnosť) 

sama ustanoviť všeobecne záväzným nariadením šírku ochranného pásma pohrebiska 

v rozsahu najviac 50 metrov od hranice pozemku pohrebiska, taktiež určiť pravidlá 

umiestňovania a povoľovania budov a stavieb v ňom so zreteľom na pietny charakter 

pohrebiska a ustanoviť činnosti, ktoré nie je možné v ochrannom pásme vykonávať počas 

pohrebu. Ak si obec neurčí šírku ochranného pásma pohrebiska vo všeobecne záväznom 

nariadení do 31.03.2020, ochranné pásmo v šírke 50 m od hranice pohrebiska v zmysle 

zákona o pohrebníctve účinného do 31.12.2019 zanikne. Ďalej nastali podstatné zmeny 

v podmienkach prevádzkovania pohrebísk. Novelou zákona pribudli prevádzkovateľovi 

pohrebiska nové povinnosti. Vznikla povinnosť umožniť pochovať potratený ľudský plod, 

zabezpečiť po vykopaní hrobu fotografickú dokumentáciu, ktorá potvrdí splnenie požiadaviek 

podľa zákona, dopĺňa sa zákaz pochovať na pohrebisku iné ako ľudské pozostatky, napríklad 

pozostatky zvierat, ďalej došlo k úprave časových lehôt, do ktorých musí dôjsť k pochovaniu 

ľudských pozostatkov. Je potrebné vykopaný hrob aj zdokumentovať, či spĺňa podmienky 

ustanovené zákonom. Máme prijaté VZN o prevádzkovaní pohrebiska, čo je potrebné 

prepracovať v súlade s novelou zákona a na určenie ochranného pásma je potrebné prijať 

nové VZN. Ing. Hevier navrhuje dať do návrhu VZN ochranné pásmo po hranicu existujúcich 

domov, nehnuteľností, po odmeraní je to 10 metrov. V platnom VZN o prevádzkovaní 

pohrebiska máme uvedené aj sumy za pochovanie, za vykopanie hrobu. Je však na 

poslancoch, či naďalej budeme pochovávať my alebo to prenecháme pohrebnej službe. 

Nechali by sme to na odborníkov, v cenníku by sme nechali len za prenájom domu smútku – 

za prechodné uloženie v dome smútku. V zákone o pohrebníctve je veľa ustanovení, čo 

musíme spĺňať a zabezpečovať.  Na základe pripomienok poslancov sa pripraví návrh VZN 

na prevádzkovanie pohrebiska a VZN na určenie ochranného pásma. Zajtra sa VZN vyvesia 

a následne na rokovaní zastupiteľstva dňa 12.3.2020 sa budú schvaľovať, aby boli účinné do 

31.3.2020. Starosta dal o príprave návrhu všeobecne záväzných nariadení so zapracovanými 

pripomienkami poslancov hlasovať. 

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 
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Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  16/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e            

zverejnenie návrhov VZN na prevádzkovanie pohrebiska a na určenie ochranného pásma 

pohrebiska upravených podľa pripomienok poslancov.   

 

Bod 5. Hody 2020 

 

Hody v obci Rakovice tento rok vychádzajú na termín 3., 4. a 5. 7. 2020. Hudba je 

zabezpečená, v piatok bude diskotéka s Andrejom Lužákom, v sobotu bude hudba z 

Hlohovca, ktorá je už predbežne zajednaná, a v nedeľu budú hrať Majkútovci. Poslanec Ing. 

Hevier hovorí, že bol na plese v Rakoviciach, hudobná skupina bola veľmi dobrá, bola to 

skupina MUSIC BAND FOUR, kapelníka pozná, dohadoval s ním hodovú zábavu. Zistíme 

cenové ponuky jednej aj druhej skupiny a podľa toho sa rozhodneme. Cez hody sa uskutoční 

hodový turnaj o pohár obce Rakovice, jednotlivci a družstvá. V sobotu sa uskutoční súťaž 

s historickou hasičskou technikou o 13:00 hodine, hneď v sobotu uskutočníme aj súťaže: 

jedenástky, detské súťaže, aby sme už potom nedeľu mali takú oddychovú, relax po hodoch. 

O hudbe sa definitívne dohodneme na budúcom zasadnutí. Na hasičskú súťaž budeme 

zabezpečovať poháre pre víťazov.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  17/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

zabezpečenie akcií v rámci hodov 2020 v dňoch 3.-5.7.2020.  

  

Bod 6. Obytná zóna VI. 

 

V rámci územného plánu bude novou obytnou zónou – zóna za kamenárstvom. V prvom rade 

je potrebné vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné konanie. Projektantka 

pripravuje konečnú alternatívu ako by to malo vyzerať. Aký máte názor pre prípravu 

legislatívy pre stavebné povolenie. Projektová dokumentácia by sa potom mala vyhotovovať 

aj pre stavebné konanie. Neviem Vám povedať ako to vyzerá s cenovými ponukami pre 

vybudovanie komunikácií s obytnými zónami I., II. a III. Budeme aj niečo pripravovať pre 

novú zónu? Keď by sme podpísali zmluvu s elektrikármi, zvyčajná doba plnenia je 300 dní. 

Pozemky by sme predávali my, tak by sme mali aj nejaké financie na ďalšie investície. 

Rysovalo by sa aj pokračovanie obytnej zóny II. smerom k parku. Teraz by sa malo najprv 

nakresliť ako by to malo vyzerať, akej veľkosti by mali byť pozemky, je záujem o cca 10 

árové pozemky. Poslankyňa Horylová sa pýta, či aj ľudia ktorých sa to týka vedia, že sa niečo 

takéto pripravuje. Starosta hovorí, že je to holá roľa. Ing. Hevier hovorí, že je tu otázka 

priorít. Myslím si, že najprv by bolo potrebné dokončiť čo máme rozrobené. Prioritné sú cesty 

na existujúcich obytných zónach. Až potom sa výhľadovo pozrime na niečo nové. Do môjho 
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pracovného záberu spadá aj to, že tam hore je potrebné rátať aj odvodmi za záber ornej pôdy, 

čo tvorí 15 eur za 1 m
2
, to je základná sadzba, sú veci, ktoré možno oslobodiť, cesty, 

pozemok pod rodinnými domami, pozemok s inžinierskymi sieťami. Vynímanie pozemkov 

by sa malo hneď po územnom konaní. My by sme mali mať tieto financie pripravené. Nie je 

to jednoduché, nie je to malá položka. Musíme to ešte prerokovať. Ing. Hevier hovorí, že vie, 

že to bude trvať nejaký čas. Ale mali by sme najprv dokončiť začaté, tam treba vynaložiť 

finančné prostriedky. Vynaložíme nejaké financie na projektovú dokumentáciu a za ne by sme 

mohli mať kus cesty na existujúcej zóne. Nehovorím, aby sme do toho nešli, ale nastavme si 

priority. Starosta hovorí, že keď sme dorobili kanalizáciu, hneď sme dali vypracovať projekt 

na rekonštrukciu komunikácií, vyšla však taká výzva že bol badžet na počet obyvateľov, tak 

sme nemohli robiť celú obec, lebo na to všetko nám neposkytli financie. Keď by prišla nejaká 

výzva na poskytnutie finančných prostriedkov na vybudovanie inžinierskych sietí, boli by 

sme na to hneď pripravení. Ing. Hevier hovorí, že by sme potrebovali mať aspoň základné 

informácie o tom, čo by stáli projektové dokumentácie na novú obytnú zónu a čo cesty na 

existujúcich zónach. Dohodnime sa na tom, že do budúceho zastupiteľstva sa pokúsime získať 

potrebné podklady – cenové relácie potrebné na vybudovanie ciest. Nemusíme sa dnes na 

ničom dohodovať. Ing. Hevier hovorí, že všetci máme záujem na tom, aby sa obec rozvíjala, 

vyjadrili sme to už vtedy, keď sme súhlasili s vybudovaním novej obytnej zóny, aby sa 

lokalita dala do územného plánu, všetci máme záujem na tom, aby sa tam stavalo, aby nám 

pribudli obyvatelia, aby sme dostávali viac z podielových daní, budeme mať viacej na 

náklady na smeti a podobne, a aj viac občanov, ktorým sa nebude čo-to páčiť.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  18/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 

zistiť a predložiť základné informácie ohľadom financovania výstavby miestnych 

komunikácií na existujúcich obytných zónach a informácie ohľadom cenovej ponuky za 

vypracovanie projektovej dokumentácie na novej obytnej zóne. 

  

Bod 7.  Rôzne 

 

7.1. 

Už v minulosti spomínal starosta poslancom, že ho navštívila vlastníčka pozemku na 

pozemku v časti obecnej zóny v uličke za hostincom, mala by záujem odpredať svoj 

pozemok. Je vlastníčkou časti E-čkovej parcely. Bolo by potrebné vypracovať geometrický 

plán, nakoľko existujúci rodinný dom nemá vysporiadaný pozemok, tam aj zasahuje jej 

pozemok. Nepredložila však návrh koľko by za pozemok chcela. Obec je spoluvlastníkom 

tejto parcely, zo zákona máme predkupné právo. V tejto časti obce nie sú pozemky 

vysporiadané, bolo by potrebné vykonať reálne delenie pozemkov.  Zatiaľ to stavebné 

pozemky nie sú. Treba ich majetko-právne vysporiadať. Ing. Hevier hovorí, že financie 

v pozemkoch sa nám nestratia, ale musí to byť rozumná cena. Je potrebné zistiť za akú cenu 

by bola ochotná obci predať tento pozemok. Keby obec mala vykúpených viac pozemkov, 

dali by sa urobiť jednoduché pozemkové úpravy, dali by sa vytvoriť z týchto pozemkov 

stavebné pozemky, cesta, dalo by sa urobiť aj viac radov domov. Na pozemkové úpravy však 
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musí mať obec financie. V prípade predaja a kúpy pozemkov sa pohybuje cena na základe 

dohody.   

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  19/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a    s t a r o s t o v i    

zistiť cenu na odpredaj pozemku obci. 

 

7.2. 

Občania sa už pýtajú, či bude jarné upratovanie. Poslankyňa Magalová pripomína, či by sa 

neurobila aj nejaká brigáda okolo Dolinky. Neoslovili by sme organizácie? Kolkári hrajú 

každý víkend. Ešte sú tu hasiči, jednota dôchodcov a poľovníci, ale aj občanov by sme mohli 

osloviť. Ing. Hevier navrhuje jarné upratovanie na víkend 21.3.2020, potom na ďalší víkend 

by sme mohli zorganizovať brigádu všeobecnú, teda 28.3.2020. Najprv by bolo dobré urobiť 

brigádu okolo panelky smerom na vodáreň. Poslankyňa Horylová hovorí, že ešte nie je všetko 

zarastené, je všetko dobre vidieť. Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  20/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

uskutočniť jarné upratovanie dňa 21.3.2020, brigádu na čistenie okolia cesty smerom na 

vodáreň dňa 28.3.2020. 

  

7.3. 

Poslankyňa Magalová navrhuje, aby sme zrušili zmluvu so spoločnosťou Služby Top. Viacerí 

nájomníci bytoviek majú k ich službám pripomienky. Starosta hovorí, že zrušíme zmluvu 

a potom čo? Nech je potom niekto zodpovedný. Na akom základe sa má zmluva zrušiť, teraz 

nie je žiadny problém. Bytovkári povedali zrušme zmluvu, v čom je problém. Bol problém vo 

vyúčtovaní, vo vode, nebolo dobre nahlásené. Vysvetlilo sa to, tak kde je problém? Keď majú 

niečo zlé, aj tak sa musia prísť pýtať starostu, ten to však odobruje, veď je to náš majetok. 

Mnohí hovoria, že sa tam nemôžu dovolať, niektorí sa dovolajú hneď, kde je pravda. Tak len 

kvôli tomu sa bude rušiť zmluva? Dáme tam mesačný poplatok, zabezpečíme človeka, či 

budú potom spokojní? Nejde elektrika, volajú starostovi. Treba spísať nejaké požiadavky, kde 

je problém a potom sa tým zastupiteľstvo bude zaoberať.     
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7.4. 

Máme problém so stránkou, stránku robí starosta, pracovníčky dopĺňajú povinné 

zverejňovanie, úradnú tabuľu. Starosta hovorí, že nestíha, najväčší problém sú články. Všetko 

je to veľmi pracné. Snažím sa ju prerobiť, aby bola prehľadnejšia, hovorí starosta. Dával som 

tu videá, naposledy ohňostroj, mali sme tu aj ohňostroj, ktorý sme nepovoľovali. Jedine žiaci 

zo strednej školy si dali žiadosť na ohňostroj, ktorý mali pri uskutočnení stužkovej slávnosti. 

Neviem čo do budúcna s ohňostrojom, je to problém pre deti a zvieratá, uvidíme. Ohľadom 

internetovej stránky mi písala aj p. Bernátová, mala dotazy na viaceré veci. 

 

7.5. 

Ing. Hevier povedal, že aj na neho sa obrátila p. Bernátová so 6 dotazmi ako na poslanca 

obecného zastupiteľstva.  Na všetky som je odpovedal, mala dotaz na termíny zverejnenia 

zápisnice zo zasadnutia OZ, dopyt na zverejnenie miery triediteľnosti, aby si mohla podať 

žiadosť  na úľavu a prečo musí žiadať, keď údaje máme, hovorí to však zákon, že úľava sa 

neposkytuje automaticky - paušálne, ale je o ňu treba požiadať. Ďalej mala otázky na 

internetovú stránku, k aplikácií GoSlovakia, WIFI pre Teba, zoznam daňových dĺžnikov, ako 

sú písané zápisnice.  Písala aj na obecný úrad starostovi, ale nemala na všetko odpoveď, preto 

písala poslancovi. Odpoveď zaslal na vedomie aj na obecný úrad starostovi a vysvetlili si 

niektoré veci.   

 

Bod 8. Diskusia 

 

Do diskusie sa viac nikto neprihlásil. 

 

Bod 9. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy,  starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     Anna Magalová                           ............................................. 

 

                                           Monika Masárová                       ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                     ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


